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Protokoll från Västmanlands Spelmansförbund årsmöte i 
Broddbo Bygdegård söndagen den 17 mars 2024 

Antal närvarande medlemmar: 16 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Olof Neverland Westin förklarade årsmötet öppnat och hälsade deltagarna 
välkomna. 

2. Godkännande av dagordning 
Mötet godkände den i förväg till medlemmarna utsända dagordningen med tillägg i form 
av tre punkter under rubriken Övriga frågor. 

3. Fråga om mötet kungjorts i behörig ordning 
Mötesdeltagarna godkände att mötet kungjorts i enlighet med Spelmansförbundets stadgar. 

4. Val av ordförande för mötet 
Till ordförande för mötet valdes Olof Neverland Westin.  

5. Val av sekreterare för mötet 
Till sekreterare för mötet valdes Christina Bjureland. 

6. Val av justeringsmän och rösträknare 
Till justeringsmän, tillika rösträknare, att jämte ordföranden justera mötesprotokollet 
valdes Ingela Ader och Rolf Jansson.  

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och den ekonomiska 
redovisningen  

Ordförande föredrog styrelsens verksamhetsberättelse och den ekonomiska redovisningen 
för 2023. Årsmötet påtalade några justeringar som behöver göras gällande följande. 

• Felstavning av namnet Bjureland i inledningen. 

• Under avsnittet Ungdom ändras meningen efter Länsvärldsorkestern och orden 
Regionala musikskolan tas bort samt att gruppen Viltstråk har letts av Nia 
Kuoppala enbart under våren, under hösten leddes denna av Frida Andersson och 
Thea Åslund. 

• Under avsnittet Spelhörnor finns Olof Neverland Westins namn skrivet på olika 
sätt och detta bör korrigeras. 
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• Under avsnittet Aktiva medlemmar finns några som inte är aktiva längre. Gäller 
Gunnar Liss, Stefan Johansson, Fyrton, Harpya, Kapell Fagrell,  

Beslut togs att uppdra åt styrelsen att justera detta. 

8. Fråga om godkännande av verksamhetsberättelsen och den 
ekonomiska redovisningen. 

Årsmötet godkände verksamhetsberättelsen efter de ovan nämnda justeringarna. Årsmötet 
godkände även den ekonomiska redovisningen men framförde att det är angeläget att den 
kortfristiga skulden föreningen har bör regleras så snart det är möjligt. Frågan väcktes om 
det är ett alternativ att tillfälligt höja medlemsavgiften, fortsatt diskussion kring detta 
beslutades att ta under punkt 15. 

9. Revisorernas berättelse 
Ordförande föredrog revisorernas berättelse. Revisorerna förordade att årsmötet skulle 
bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för förvaltningen under år 2024 

11. Val av funktionärer 
Ordförande: Olof Neverland Westin omvaldes på två år 
Vice ordförande och sekreterare: Årsmötet överlämnade till styrelsen att besluta kring 
dessa poster vid konstituerande möte. 
Kassör: Lars Englund vald på två år 2023 
Styrelseledamöter: Christina Bjureland omvaldes på två år 
      Maria Liljeqvist nyvaldes på två år 
                               Bengt-Olov Skottheim vald på två år 2023 
Styrelsesuppleanter: Helena Norman nyvaldes på ett år 
         Övriga två platser är vakanta men årsmötet gav styrelsen i uppdrag att  
                                  om möjligt fylla dessa platser. 
Revisorer: Hjördis Olsson omvaldes på två år 
                  Ingemar Sandström vald på två år 2023  
Revisorssuppleant: Vakant 
Låtkommitté: Carina Normansson omvaldes på två år 
                       Olov Neverland Westin självskriven som ordförande 
                       Sonia Serra vald på två år 2023 
Suppleant låtkommitté: Ingela Ader nyvaldes på ett år 
Spelledare: Ingela Ader omvaldes på två år 
Valberedning: Frida Andersson omvaldes på tre år 
                        Ann-Britt Sommer vald på tre år 2023 
                        En tredje plats är vakant. 
 
Vissektionen: Sammankallande Majja Neverland omvaldes på ett år 
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12. Styrelsens förslag till budget för år 2023 
Årsmötet uppdrog åt styrelsen att sammanställa en budget då en sådan inte fanns färdig 
inför årsmötet. 

13. Styrelsens förslag till verksamhetsplan för år 2024 
Verksamhetsplanen gicks igenom och några synpunkter framkom som behöver tilläggas. 

• Under punkten Spelhörnor ska orden ”från Västmanland” sist i stycket strykas. 

• Under punkten Samarbete med andra föreningar bör Svenska Folkdansringen 
läggas till. 

• Ett nytt stycke bör skapas Sala 400år där det kan skrivas att det anordnas mycket 
aktiviteter med spel och dans under första veckan i augusti och där medlemmar från 
Spelmansförbundet är engagerade. Kan länkas till hemsida för evenemanget. 

14. Beslut om verksamhetsplan för år 2024 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsplanen efter ovan gjorda justeringar. 

15. Fastställande av medlemsavgift för år 2025 
Efter en kort diskussion utifrån frågan som lyftes under punkt 8 beslutade årsmötet 
enhälligt att tillfälligt höja medlemsavgiften för år 2025 till 300 kronor för vuxen medlem. 
Ingen förändring görs för ungdomsmedlem. 

16. Redogörelse angående förvaltningen av Spelmansfonden Uno 
Gills Minne 

Från fonden har under 2023 inga utbetalningar gjorts då inga ansökningar kommit in. De 
av medlemmar och övriga under året lämnade bidrag uppgick till 200 kronor. 
Ränteintäkterna under året uppgick till 229,31. Fondens samlade tillgångar vid utgången av 
2023 var 15 379,90. 
Frågan väcktes av årsmötet om det skulle vara möjligt att höja åldersgränsen för de 
ungdomar som kan söka stipendium från fonden. Idag är åldersgränsen 20 år men många 
stora ungdomsevenemang vänder sig till ungdomar upp till 26 år. Styrelsen får i uppdrag 
att se över möjligheten. Det är också bra om vi kan rikta information till ungdomar om att 
fonden finns och här utsågs Frida Andersson till kontaktperson. 

17. Av medlemmar till styrelsen inlämnade motioner 
Inga motioner har inkommit. 

18. Övriga frågor 
Vid inledningen av årsmötet anmäldes tre övriga frågor 

• Olof Neverland Westin föreslog att förbundet skulle uppmärksamma Lars Englund 
med en present då han under en tid varit frånvarande på grund av sjukdom. Då Lars 
förtjänstfullt verkat inom förbundet under många år både inom styrelsen och 
framförallt som aktiv spelman föreslog årsmötet att tilldela Lars förbundets 
guldmedalj och detta beslutade årsmötet enhälligt om att göra. Olof fick i uppdrag 
att ordna det praktiskt. 
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• Mats Hellstrand gjorde reklam för en stödkonsert för Ukraina som kommer att 
genomföras på Karlsgatan 2 i Västerås den 6 april. 

• Christina och Rolf gjorde reklam för en Dans och Spelträff som Hallstahammars 
folkdansgille bjuder in till den 11 maj. Den kommer att genomföras i samband med 
Åsbydagarna på Skantzens friluftsmuseum i Hallstahammar. Vid intresse kan 
Roland Grabmuller som är ordförande i Hallstahammars folkdansgille kontaktas. 

• Rolf berättade även att Fagersta Folkdansgille firar 50-årsjubileum och bjuder in till 
en jubileumskväll. Kristina Forsgren i Fagersta Folkdansgille kan ge mer 
information. 

• Majja Neverland berättad om Folksångsnätverkets senaste träff i Örebro den 16 
mars. Det var ett lyckat och välbesökt evenemang som denna gång anordnades av 
Örebro och ämne denna gång var arbetsvisor. Nästa träff blir den 12 oktober i 
trakten av Enköping, mer information kommer. 
 
 

19. Mötets avslutande 
Ordförande tackade för förtroendet och förklarade mötet avslutat. 
Efter mötet bjöds det på fika. Vi fick också njuta av fint spel och trevligt berättande kring 
västmanländska spelmän av Carina Normansson och Mats Hellstrand. 
Efter detta fortsatte ett gemensamt spelande. 

 
Vid protokollet      
 
 
Christina Bjureland,  
Mötessekreterare     
 
Justeras 
 
Olof Neverland Westin 
Mötesordförande 
 
 
 
Ingela Ader          Rolf Jansson 
Justeringsman          Justeringsman 
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